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Protokoll 

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen 

Tid: tisdag 1 juni 2021 kl 17.30 – 19.00 

Plats: Årås Kvarn 

Närvarande:  Gösta Knutsson- Kölingared, Steen-Åke Larsson- Nitta, Gunilla Ideström-
Knätte, KG Friden- Nitta, Margaretha Persson-Trädet, Irwing Johansson- Boarp/Närarp, 
Patrik Andersson - NUAB, Sten Selin - NUAB, Månika Sager - Tvärrred, Mattias Gotting - 
Grönahög, Roland Karlsson – (C), Wiktor Öberg – (M), Mikael Levander – (NU), Hans Ström - 
Hökerum, Sven Olof Larsson & Jens Böhm – Årås Kvarn, Bengt Grindelid – Blidsberg. 

Ej närvarande: Torbjörn Ottosson, Stig Fagersson 
 

1. Mötets öppnande   
V. Ordf. Steen-Åke Larsson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 
Från NUAB deltog Sten Selin och Patrik Andersson, Gällstad. Patrik börjar sin 
anställning efter Charlotte på NUAB den 2 augusti. Sven Olof Larsson och Jens Böhm 
från Årås Kvarn. Sven Olof berättar om Årås Kvarn: Färdigställandet av parken i 
slutskedet mycket tack vare 100 tkr i bidrag fr LAU. Enligt vår utvecklingsplan blir det 
färdigt framåt hösten, det mesta av exteriören är redan nu klart. Välkomnar alla att 
besöka kommande aktiviteter på Årås.  

2. Val av sekreterare Irwing J 
3. Val av protokolljusterare Bengt G 
4. Godkännande av dagordning OK. Tillägg under övriga frågor om vägars bärighet. 
5. Ekonomi Bengt redogjorde läget.  Vi får 11 tkr i medlemsavgifter. Inga större utgifter 

och ekonomin ligger fn. ca 7000 kr plus. Det finns inga lån eller andra dolda avgifter. 
Antal utvecklingsgrupper: Vi är 23 föreningar, en betalning saknas. Inga större 
förändringar för närvarande. Årås Kvarn begärde att få byta 9000 kr i budgeten för 
häcken, som fått annat bidrag, mot yttre belysning? Det godkändes mot en 
redovisning av kompletteringen i slutredovisningen av projektet.  

6. Kostnadskrävande projekt Det hade kommit in två ansökningar dagarna före detta 
möte, varför det inte fanns tid för yttrande via mail från styrelsemedlemmarna. 
Hökerums Väg och Samhällsförening sökte 45 TKr för ett filmprojekt. Mötet åter-
remitterade förslaget med begäran om förtydligande av de ideella timmarna. 
Gällstads AIS hade sökt bidrag till ett Skogsgym med 99 TKr. Även detta ärende 
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återremitterades med begäran om förtydligande av hur skolans användning öses på 
ett säkerhetsmässigt godkänt utförande, samt en verbal anläggningsbeskrivning. 

7. Ordförande LAU. Enl. valberedningen saknas förslag saknas på lösning Kanske bättre 
eftersommaren när det släppt lite. Vice Ordf. Steen-Åke fortsätter tills frågan är löst. 

8. Information från kommunen Roland K redogjorde för hastighetsplan, med bl.a. nya 
40-skyltar.  som är upprättad för Ulricehamn som är trafikhållare inom stadsgränsen. 
Planer för andra orter finns på nätet, men där är det Trafikverket som godkänner. Det 
hjälper ej med skyltar, utan väghinder sker som komplettering. Timmele är på gång. 
Entreprenörer inom Park o Skogsarbete verkar vara ett billigare alternativ än 
kommunens anställda. 7 av 19 samfälligheter anlitar kommunen för gräsklippning. 
Men det kommer nog att öka med att ideellt arbete ofta försvinner med tiden. 
Skönhetsbidrag tillkommer numera med 5000 kr. 

9. Övriga frågor Agenda till nästa möte. Svar på de nya ansökningarna om 
kostnadskrävande projekt kan godkännas när styrelsen fått in godkända 
kompletteringar. Faran med elbilars brandrisk är dokumenterad av SÄRF. BK4-BK4 är 
nya bärighetsklasser på statliga vägar. Ulricehamns Kommun skall lämna yttrande till 
Trafikverket senast augusti 2021 och önskar synpunkter senast 30 juni om detta. En 
fråga om ärenden till Kommunen angående diarienummer. Hur bokförs dessa?  
Det beror på om det är ett tillsynsärende, en fråga eller en begäran.                          
Hur hanterar man Medborgarförslag? Kontaktperson för dessa?                              
Wiktor Öberg lovade att kolla upp detta och återkomma med svar.                                   
Men skickar man epost till kommun@ulricehamn.se så bokförs allt 

10. Nästa möte 17.30 den 11 aug på Kronogården Trädet 
11. Mötets avslutande                                                                                                       V 

V. ordf. avslutade mötet och tackade de närvarande för uppslutningen 
 

Årås Kvarn den 1 juni 2021 

 

 

 

 
 

________________________  _________________________ 
Ordförande Sekreterare  
Steen Åke Larsson   Irwing Johansson 

 
________________________   
 Justerare  
Bengt Grindelid 


